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I hereby confirm that I have read, understood, and agree to be bound by the terms 
and conditions of HIMYAN debit card usage which are stated overleaf. I undertake to 
periodically review the terms and conditions found on www.alrayan.com website and any 
amendments made thereto. I will request the bank to provide me with a hard copy of the 
terms and conditions in case I wish to read the same.

ــتخدام  ــكام اس ــروط وأح ــزام ب ــى الال ــق ع ــت وأواف ــرأت وفهم ــي ق ــذا أن ــب ه ــد بموج أؤك
بطاقــة الــراف الآلي هميــان المذكــورة فــي الصفحــة التاليــة. أتعهــد بمراجعــة الــروط 
والأحــكام الموجــودة عــى موقــع www.alrayan.com بشــكل دوري وأي تعديــات تطــرأ عليهــا. 
ــت فــي  ــال رغب ــكام فــي ح ــروط والأح ــن ال ــة م ــخة مطبوع ــدي بنس ــك تزوي ــن البن ــأطلب م س

ــا. قراءته

Branch

Account Number

Primary Account No.

Secondary Account No.

Card Number

Card Holder Name

Please tick the appropriate box to indicate the type of service requested

Embossing Name on New Card

Link the following accounts to the above Debit Card

Reason for Replacement (if applicable)

Delivery Branch

Special Instruction

الفــــرع Date التاريخ

رقم الحساب

رقم الحساب الأساسي

رقم الحساب الإضافي

رقم البطاقة

إسم حامل البطاقة

يرجى الإشارة إلى الصندوق المناسب للدلالة على نوع الخدمة المطلوبة

الاسم البارز على البطاقة الجديدة

اربط الحسابات التالية ببطاقة الخصم المذكـورة أعـلاه

سبب الاستبدال )إن وجد(

فرع الاستلام

تعليمات خاصة

أخرى
Other

إستبدال الرقم السري
PIN Replacement

إعادة ضبط الرقم السري
PIN Reset

مسروق
Stolen

تجديد البطاقة
Card Renewal

تالف
Damaged

بطاقة جديدة
New Card

احتيال
Fraud

إلغاء البطاقة
Card Cancellation

مفقود
Lost

إستبدال البطاقة
Card Replacement

For Bank Use only Customer Signature

Signed in my presence
(CSR Name & Signature) Name

Operations Dept. By
(Name & Signature)

Card Center by
(Name & Signature)

Checked & Approved by
(BM/ABM Name & Signature)

أقر بأن التوقيع قد تم أمامي
)اسم وتوقيع ممثل البنك( الاسم 

إدارة العمليات
)الاسم والتوقيع(

مركز البطاقات
)الاسم والتوقيع(

راجعه واعتمده
)اسم وتوقيع مدير الفرع/ مساعد مدير الفرع(

    مطابقة التوقيع

لاستخدام البنك  فقط توقيع العميل

S.V

* * ** * *
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HIMYAN Debit Card Terms & Conditions شروط وأحكام بطاقة الصراف الآلي هميان

1.	 The Himyan Debit Card shall always remain the property of “AlRayan Bank”, and the 
Cardholder is obliged to return the Himyan Debit Card to The Bank whenever requested. The 
Bank reserves the right to suspend, cancel, deny use of the Himyan Debit Card or refuse to 
replace or reissue the card at its own discretion.

2.	 The Cardholder shall be responsible, and shall accept all transaction (s) effects by means 
of the Himyan Debit Card, not withstanding the fact that such transaction(s) may have 
exceeded the authorized limits and where an Himyan Debit Card has been issued in the name 
of the Cardholder or his/her nominee. The Cardholder bears full responsibility for use of the 
Himyan Debit Card.

3.	 The Himyan Debit Card is to be used with a PIN (where applicable), which is not to be 
disclosed by the Card holder to anyone under any circumstances. If the Himyan Debit Card is 
used by any person other than the Card holder, the latter shall be fully responsible for such 
use.

4.	 The Himyan Debit Card and the PIN are issued to the Cardholder at his/her risk and 
responsibility, and The Bank shall bear no responsibility for any loss or damage of the Himyan 
Debit Card and/or PIN. The Cardholder is responsible for maintaining the confidentiality of 
the PIN; memorizing it, and never writing it on the Himyan Debit Card or sharing it with 
anyone.

5.	 For the protection of the PIN, the Cardholder undertakes to change his/ her PIN at regular 
intervals.

6.	 The Cardholder shall ensure that SMS messages are received for every usage of the Himyan 
Debit Card, and inform the Bank of any change in mobile number.

7.	 The Himyan Debit Card shall not be used at merchants/sites engaged in businesses deemed 
contrary to the principles of Shari'a as decided by the Shari'a Board atThe Bank.

8.	 The Cardholder shall indemnify, and hold The Bank indemnified against any loss or damage 
caused by unauthorized use of the Himyan Debit Card due to the Cardholder's negligence or 
omission.

9.	 ln the event that The Bank dispenses cash in excess of the amount requested, the Cardholder 
undertakes responsibility to inform The Bank immediately of such error, and The Bank is 
hereby authorized to debit the Cardholder's account with the appropriate amount.

10.	 The Bank reserves the right to debit the Cardholder's account with any charges or expenses 
as per The Bank Tariffs displayed at its premises, in connection with the use or replacement 
of the Himyan Debit Card.

11.	 The Bank reserves its right to amend the Terms and Conditions relating to the Himyan Debit 
Card service without prior notice to the Cardholder.

12.	 The Bank shall not be responsible for any damages that result from or are a consequence of 
an ATM or POS malfunction. The Cardholder will promptly notify The Bank if an ATM fails to 
dispense the correct amount of cash or provide a proper receipt by calling or writing to The 
Bank at the telephone number or address provided on the Himyan Debit Card.

13.	 The Bank is not responsible where ancillary services such as the payment of utility bills 
cannot be effected either by reason of insufficiency of funds in Cardholder account, or by 
reason of mechanical failure or otherwise due to any reason not in the control of the Bank.

14.	 Use of the Debit Card is restricted to the State of Qatar.
15.	 The Bank shall not be liable, and is not obliged to refund any amounts withdrawn from the 

Cardholder's account or indemnify him/her for the loss incurred if:
	 •	 The Himyan Debit Card is lost or stolen and is used to withdraw funds or used for 

purchases inside or outside the State of Qatar, if the Cardholder does not report the 
incident immediately after the occurrence of the theft or loss in question.

	 •	 Due to the Cardholder's negligence or failure to exercise caution, another party obtains 
details of the Himyan Debit Card, regardless of whether the Cardholder is aware of such 
incident or not; resulting in forging a duplicate card and using it for cash withdrawals or 
payment for purchases inside or outside the State of Qatar.

	 •	 If another person was able to obtain details of the Himyan Debit Card and use it for cash 
withdrawals or payment for purchases or services even if it was not due to the Cardholder's 
fault or negligence, and the Cardholder fails to report the incident to The Bank as soon as 
he/she receives SMS message(s) for the transaction(s) in question.

16.	 The Bank shall have the right, but not the obligation, to temporary block the card if the Bank 
does not receive a response within a reasonable time regarding SMSs followed by telephone 
calls to the customer to confirm specific transaction(s), the Bank shall then have the right to 
temporary block the card which will immediately be reactivated on the customer's request.

17.	 Contactless Technology
	 17.1	Contactless Technology means transaction conducted by taping the Card at the POS 

terminal which can be processed without PIN.
	 17.2	Contactless Transaction(s) within the prescribed limits as mentioned in sub-Clause 

(17.3) herein below are authorized just by tapping the card to Contactless POS Terminal 
and DOES not require PIN CARD Authentication.

	 17.3	Contactless Transactions will be subject to single transaction limit of (QAR 500) and 
daily limits of (QAR 1,500) which are regulated by QCB.

	 17.4	The Bank reserves the right to amend and/or change the above mentioned limits 
anytime for Contactless Transactions at its own discretion without prior notification.

	 17.5	Customers are allowed to perform 3 consecutive Contactless Transactions. Every 4th 
consecutive Contactless Transactions will require a PIN.

تبقـــى بطاقـــة الصراف الآلي ملكاًً لبنـــك الريان »البنـــك«، ويكون حامـــل البطاقة ملزماًً بتســـليم بطاقة  	-١
الصراف الآلي إلى البنـــك فـــي أي وقـــت يطلبها، ويحتفـــظ البنك بحق تعليـــق أو إلغاء أو منع اســـتخدام 

ــما يراه البنك مناـــسباًً بطاـــقة الصراف الآلي أو رـــفض اـــستبدال البطاـــقة أو إعادة إصدارها حـــسب ـ

يكـــون حامل البطاقة مســـؤولًاً عـــن ويتعين عليه قبـــول جميع المعـــاملات التي يتم إجراؤها بواســـطة  	-٢
بطاقـــة الصراف الآلي، بصرف النظر عما إذا كانـــت تلك المعاملة )المعاملات( قد تجـــاوزت الحدود المصرح 
بهـــا وما إذا كانـــت بطاقـــة الصراف الآلي قد جـــرى إصدارها باســـم حامل البطاقة أو باســـم الشـــخص 

المعين ـــمن قبله ويتحـــمل حامل البطاقة كامل المـــسؤولية عن اـــستخدام بطاـــقة الصراف الآلي

يتـــعين اســـتخدام بطاقـــة الصراف الآلي عبر رقـــم التعريف الشـــخصي )حيثمـــا يطبق(، الـــذي يجب عدم  	-٣
الإفصـــاح عنه مـــن قبل حامل البطاقة لأي شـــخص في أي ظرف مـــن الظروف. وفي حال تم اســـتخدام 
بطاقـــة الصراف الآلي من قبل أي شـــخص أخـــر غير حامل البطاقة، يكـــون هذا الأخير مســـؤولًاً بالكامل 

اـلاــستخدام ذلك  عن 

يتـــم إصدار بطاقـــة الصراف الآلي ورقم التعريف الشـــخصي لحامـــل البطاقة على مســـؤوليتة الخاصة، ولا  	-٤
يتحمـــل البنك أي مســـؤولية عن فقـــدان أو تلـــف بطاقـــة الصراف الآلي و/أو رقم التعريف الشـــخصي. 
ويكـــون حامـــل البطاقة مســـؤولا عن الحفـــاظ على سرية رقم التعريف الشـــخصي وحفظه فـــي ذاكرته 

وعدم كتابـــته على بطاـــقة الصراف الآلي أو إطلاع أي ـــشخص آخر عليه

من أجـــل حماية رقـــم التعريف الشـــخصي، يتعهـــد حامـــل البطاقة بتغيير رقـــم التعريف الشـــخصي من  	-5
وقت لآـــخر وبـــشكل منتظم

يتعين على حامل البطاقة التأكد من اســـتلام الرســـائل النصيـــة )SMS( عند كل اســـتخدام لبطاقة الصراف  	-6
الآلي، وإبلاغ البـــنك ـــبأي تغيير في رـــقم هاتفه الجوال

يتعين عـــدم اســـتخدام بطاقـــة الصراف الآلي لـــدى الباعة/المواقع التي تقـــوم بأعمـــال تعتبرها هيئة  	-٧
الرقاـــبة الشرعية ـــفي البنك مخالـــفة للشريـــعة الإسلامية

يتـــعين على حامـــل البطاقة حمايـــة البنـــك وتعويضه عن أي فقـــدان أو تلـــف ينتج عن الاســـتخدام غير  	-٨
اـــلمصرح ـــبه لبطاـــقة الصراف الآلي والناجم ـــعن إهمال حاـــمل البطاـــقة أو إغفاله

في حال قـــام البنك بصرف نقدي يزيـــد عن المبلغ المطلوب، يتـــعين على حامل البطاقـــة إبلاغ البنك فوراًً  	-٩
بذـــلك الخطأ، ويـــكون البنك مفوضاًً بموجبه بخصم المبلغ المناـــسب من حـــساب حاـــمل البطاقة

يحتفـــظ البنك بحق خصـــم أية مصروفات أو رســـوم أو عمولات من حســـاب حامل البطاقـــة، وفقاًً للوائح  	-١٠
الرســـوم والعمـــولات البنكية المعتمـــدة من البنـــك والمعلن عنها، والمتعلقة باســـتخدام أو اســـتبدال 

بطاـــقة الصراف الألي هميان

يحتفـــظ البنك بحق تعديـــل الأحـــكام والشروط المتعلقة بخدمـــة بطاقـــة الصراف الآلي هميان من دون  	-11
البطاقة إـــشعار مـــسبق إلى حامل  توجيه 

لا	 يكـــون البنك مســـؤولًاً عن أي أضرار تنتـــج عن أو تقع نتيجـــة لتعطل جهـــاز الصراف الآلي أو أجهزة نقاط  -١٢
البيـــع، ويتـــعين على حامـــل البطاقـــة أن يقـــوم على وجه السرعة بـــإبلاغ البنـــك في حال إخفـــاق جهاز 
الصراف الآلي فـــي صرف المبلغ النقدي الصحيـــح أو تقديم الإيصال الصحيح، عبر الاتصـــال بالبنك على رقم 

الهاـــتف أو الكتابة إلـــيه على العنوان المبين على بطاـــقة الصراف الآلي

لا	 يكـــون البنك مســـؤولًاً حيث لا يمكن تنفيذ الخدمات المســـاندة مثل ســـداد فواتير الخدمات إما بســـبب  -١٣
عـــدم كفاية الرصيد في حســـاب حامل البطاقة، أو بســـب أي عطـــل ميكانيكي، أو خلاف ذلك لأي ســـبب 

البنك خارج نطاق ـــسيطرة 

يقتصر استخدام بطاقة الصراف الألي هميان داخل دولة قطر فقط 	-١٤

لا	 يكـــون البنك مســـؤولًاً، كما لا يكون ملزماًً، بإعادة أي مبالغ مســـحوبة من حســـاب حامـــل البطاقة أو  -1٥
تعويضه الخـــسائر المتكبدة إذا

تـــم فقـــدان أو سرقة بطاقـــة الصراف الآلي هميان وتم اســـتخدامها لســـحب الأموال لـــلشراء داخل  	•
أو خـــارج دولـــة قطر، إذا لم يبلـــغ حامل البطاقة عـــن الواقعـــة على الفور بعد حدوث تلـــك السرقة أو 

الفقدان

أهمـــل حامـــل البطاقة أو أخفـــق في توخي الحيطـــة، وقام طرف آخـــر بالحصـــول علي بيانات بطاقة  	•
الصراف الآلي هميـــان، بصرف النظـــر عما إذا كان حامـــل البطاقة مدركا لتلك الواقعـــة أم لا مما أدى 
إلى تزوير نســـخة من البطاقة واســـتخدامها في الســـحب النقدي أو في ســـداد قيمة مشتريات داخل 

أو ـــخارج دولة قطر

تمكن شـــخص آخر من الحصـــول على بيانات بطاقة الصراف الآلي هميان واســـتخدامها في الســـحب  	•
النقـــدي أو في ســـداد قيمـــة مشتريـــات أو خدمات حتى لـــو كان ذلـــك غير ناتج عن خطـــأ أو إهمال 
حامـــل البطاقة، وتخلـــف حامل البطاقة عـــن إبلاغ البنك بهذه الواقعة حال تلقيه للرســـالة )الرســـائل 

المعنية )المـــعاملات(  بالمعاملة  الخاـــصة  النصية 

يكـــون للبنك الحق، ولكـــن ليس ملزمـــاًً، لإيقاف البطاقـــة مؤقتاًً إذا قـــام البنك بالاتصـــال بالعميل بعد  	-1٦
إرســـال عدة رســـائل نصية لتأكيد بعـــض المعاملات الصـــادرة من البطاقـــة ولم يســـتجيب العميل للبنك 

ــمن العميل الـــحق حينـــها في إيـــقاف البطاقة بـــصورة مؤقتة، على أـــنه يمكن تفعليـــها فورا بطلب ـ

تقنية اللاتلامسية 	-١٧

تقنية اللاتلامســـية تـــعني المعاملات التي تتـــم عن طريق تمريـــر البطاقة فقـــط على أجهزة نقاط  	١-17 	
البيـــع POS والتي ـــقد لا تحـــتاج الى رـــقم سري لإنـــجاز المعاملة

يمكن إجـــراء المعـــاملات عبر تقنية دون لمـــس وفي حدود المبالـــغ الموضحة فـــي )١٧,٣( أدناه  	2-17 	
، وذلـــك بتمريـــر البطاقة فـــي نقطة البيـــع اللاتلامســـية ولا يتطلب ذلك اســـتخدام كلمـــة المرور 

بالبطاقة الخاـــصة 

ســـتكون حدود المعاملة الواحدة عبر تقنيـــة دون لمس )٥٠٠ ريال قطري( بحـــد يومي أقصاه )١،٥٠٠  	٣-17 	
ريال قـــطري( والتي تنظمها إرـــشادات مصرف قـــطر المركزي.

يحتفـــظ بنـــك الريـــان بـــدون أي إخطار مُُســـبق بالحـــق في تعديـــل أو تغـــيير حـــدود معاملات  	٤-17 	
البندـــين أعلاه ـــفي أي وـــقت إليـــها ـــفي  المـــشار  اللاتلامـــسية 

يحـــق لصاحـــب البطاقة أن يســـتخدم البطاقة ٣ مرات متتاليـــة بدون طلب الرقم السري بإســـتخدام  	٥-17 	
تقنية اللاتلامســـية. عند اســـتخدام أربع عمليات متتالية باســـتخدام تقنية اللاتلامســـية ســـيتطلب 

السري الرـــقم  إدخال  ذلك 



طلب خدمات بطاقة الصراف 
الآلي هميان )أفراد(
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18.	 Enrollment with Qatar Airways Privilege Club:
	 18.1	Applicants of the Himyan Card must be a Qatar Airways Privilege Club member in order 

to qualify to apply for the card.
	 18.2	If the applicant is not an existing Qatar Airways Privilege Club member, the issuing bank 

will automatically enroll the applicant on their behalf.
	 18.3	Qatar Airways Privilege Club will send an invitation email to the applicant to complete 

his/her enrollment and to accept the Privilege Club Terms & Conditions to complete the 
member profile.

	 18.4	By signing up for the Himyan Card, the customer accepts all the Terms & Conditions of 
Qatar Airways Privilege Club.

	 18.5	The customer consents to the participating banks to share personal data such as name, 
date of birth, email id & mobile number with Qatar Airways Privilege Club. Such data 
shall be used by Qatar Airways Privilege Club to send marketing communication related 
to Himyan Card and Qatar Airways Privilege Club program offers from time to time.

	 18.6	By opting for a Himyan card, the customer agrees that the card will be automatically 
linked with Qatar Airways Privilege Club “Card Linked Offers”.

	 18.7	The customer agrees and authorizes Qatar Airways Privilege Club to monitor the linked 
card transactions in order to identify qualifying transactions via its third-party service 
provider in facilitation of the rewards provided through “Card Linked Offers”.

	 18.8	“Card Linked Offers” allows customers to earn additional Avios from merchants with 
whom Qatar Airways Privilege Club establishes partnerships with. 

	 18.9	If the customer wishes to unlink from “Card Linked Offers”, he/ she may manually 
delink the card by logging in to their Qatar Airways Privilege Club account and visiting 
the manage my payment cards section.

19.	 Customer Value Proposition and Applicability
	 19.1	Customers will earn 1 Avios on every QAR 8 spent on the Himyan Card for all consumer 

spends.
	 19.2	Customers will earn additional Avios for spending at merchants that are participating in 

the Qatar Airways “Card Linked Offers”.
	 19.3	The list of ”Card Linked Offers” qualifying merchants in Qatar & other earning details 

can be found here, and Qatar Airways Privilege Club will remove/add participating 
merchants from time to time.

	 19.4	To qualify for additional Avios through merchants participating in “Card Linked Offers”, 
the minimum spend that is set by Qatar Airways Privilege Club will apply depending on 
the agreement that Qatar Airways has with the merchants.

	 19.5	The minimum transaction value shall be QAR 8.
	 19.6	There shall be no maximum cap on Avios earning (i.e., no restriction on earning Avios for 

a transaction or particular period) .
	 19.7	All consumer transaction shall qualify for earning Avios except cash withdrawals, 

balance transfers, fees, profits charges, and any other transactions deemed ineligible 
by Qatar Airways Privilege Club. 

	 19.8	A member can hold more than one type of Himyan card (i.e., Prepaid, Debit) with 
multiple participating banks

	 19.9	Himyan Card can only be used within the State of Qatar i.e., transactions outside State 
of Qatar shall not earn Avios unless the territory is further extended by the State of 
Qatar or unless otherwise notified by Qatar Airways Privilege Club or the Participating 
Banks.

		  For spends on supplementary or primary card by a family member, the main member 
will earn Avios as per the family program rules of Qatar Airways Privilege Club.

20.	 Member Servicing
	 20.1	Customers will be eligible to earn Avios for all consumer spends on Himyan Prepaid/

Debit cards within 5 business days from the day of spend and subject to confirmation 
and applicable program rules.

	 20.2	Customers will be credited with the additional Avios through spending at qualifying 
“Card Linked Offers” merchants within a period of between 1 day and 180 days 
depending on the merchant’s return policy.

	 20.3	If the Avios are not reflected in the customer’s Qatar Airways Privilege Club account, 
the customer must check with the respective participating bank which have issued the 
prepaid/ debit card.

	 20.4	If the additional Avios through “Card Linked Offers” are not reflected in the customers 
Qatar Airways Privilege Club account, the customer can claim missing Avios by visiting 
the “Card Linked Offers” claim page and submitting transaction details within a period 
of 180 days from the date of transaction.

21.	 The Cardholder undertakes not to use the Card directly or indirectly for any illegal activities 
and/or for money laundering or financing of terrorism.

22.	 These terms and conditions shall be governed by the laws of Qatar to the extent they 
conflict with the principles and rules of the Islamic Shari’ah, as determined by the Shari’ah 
Supervisory Board of the Bank, in which event the ruling of latter shall prevail. The parties 
hereby submit to the jurisdiction of Qatari courts for any proceedings arising out of or in 
connection with this Agreement.

23.	 This Agreement is issued in Arabic and English versions and in case of any contradiction 
between both versions the Arabic one shall prevail.

Himyan Debit Card Terms & Conditions (Continued) شروط وأحكام بطاقة الصراف الآلي هميان )يتبع(

التسجيل في نادي الامتياز التابع للخطوط الجوية القطرية: 	-١٨

يجـــب أن يكـــون المتقدم للحصـــول على بطاقة هميـــان عضواًً في نـــادي الامتياز التابـــع للخطوط  	١٨-١ 	
الجوـــية القطرية )ـــنادي الامتـــياز( ليـــكون ـــمؤهلًاً للتقدـــيم على البطاقة

إذا لـــم يكن المتقدم عضـــواًً في نادي الامتياز، فســـيتولى البنك المُُصدر تســـجيل المتقـــدم بالنيابةًً  	١٨-٢ 	
تلقائياًً عـــنه 

سيرســـل نـــادي الامتيـــاز التابع للخطـــوط الجويـــة القطرية رســـالة دعـــوة بالبريـــد الإلكتروني إلى  	١٨-٣ 	
ــنادي الامتـــياز ـلاــستكمال مـــلف العضوية المتـــقدم لإتـــمام عملـــية التـــسجيل وقـــبول شروط وأـــحكام ـ

من خلال التســـجيل للحصـــول على بطاقة هميان، فـــإن العميل يوافق على جميـــع شروط وأحكام  	١٨-٤ 	
نـــادي الامتيـــاز التابع للخطـــوط الجويـــة القطرية

يوافـــق العميـــل على أن تقوم البنوك المشـــاركة بمشـــاركة بياناته الشـــخصية مثل الاســـم، تاريخ  	١٨-٥ 	
المـــيلاد، البريـــد الإلكتروني ورقـــم الهاتف الجوال مـــع نادي الامتيـــاز، والتي ستســـتخدم من قبل 
نـــادي الامتياز لإرســـال المـــراسلات التســـويقية المتعلقـــة بمنتج هميـــان وعـــروض برنامج نادي 

الامتـــياز من وـــقت لآخر

ســـيتم ربط العميل تلقائيـــاًً ببرنامج العروض المرتبطـــة بالبطاقات المضافة لحســـاب العضوية التابع  	١٨-٦ 	
لبرناـــمج ـــنادي الامتياز التاـــبع للخـــطوط الجوية القطرـــية اثناء عملية التـــسجيل

يوافـــق العميـــل ويخول نـــادي الامتيـــاز التابع للخطـــوط الجويـــة القطرية على مراقبـــة معاملات  	١٨-٧ 	
البطاقـــة المرتبطـــة من أجـــل تحديـــد المعـــاملات المؤهلة، وذلك مـــن خلال مـــزود خدمة طرف 
ثالـــث لتســـهيل المكافآت المقدمة مـــن خلال "العـــروض المرتبطـــة بالبطاقة المضافة لحســـاب 

" ية لعضو ا

يتيـــح برنامج عروض البطاقـــات المضافة للعملاء بكســـب نقاط أفيـــوس إضافية مـــن التجار الذين  	١٨-٨ 	
يرتـــبط بـــهم ـــنادي الامتياز التاـــبع للخـــطوط الجوـــية القطرية من وـــقت لآخر

إذا رغـــب العميل في إلغاء التســـجيل من برنامـــج “عروض البطاقـــات المضافة”، يمكنـــه إزالة ربط  	١٨-٩ 	
البطاقـــة عبر تســـجيل الدخول إلى حســـابه في حســـابه لدى نـــادي الامتياز التابع للخطـــوط الجوية 

القطرـــية وزـــيارة قـــسم إدارة بطاقات الدـــفع الخاصة بي

القيمة التي سيحققها البرنامج للعملاء ومعايير تطبيقه 	-١٩

يكســـب العملاء 1 نقطـــة أفيوس عن كل 8 ريـــالات قطرية يتـــم انفاقها باســـتخدام بطاقة هميان  	١٩-١ 	
ـــفي جميع مـــعاملات المـــستهلك

يكســـب العـــملاء نقـــاط أفيوس إضافيـــة عنـــد الشراء من تجـــار مُُحدديـــن ضمن برنامـــج عروض  	١٩-٢ 	
البطاقـــات المضافـــة التابـــع لنـــادي الامتيـــاز. 

يمكـــن الرجوع إلى قائمـــة شركاء برنامج عـــروض البطاقات المضافة باســـتخدام هـــذا الرابط، كما  	١٩-٣ 	
ســـيقوم نادي الامتيـــاز التابع للخطـــوط الجوية القطريـــة بإزالة/إضافة التجار المشـــاركين من وقت 

خر لآ

للتأهـــل للحصـــول على نقاط أفيـــوس إضافية مـــن خلال التجار المشـــاركين في برنامـــج "عروض  	١٩-٤ 	
البطاقـــة المضافة"، ســـيتم تطبيق الحد الأدنى للإنفـــاق الذي يحدده نادي الامتيـــاز التابع للخطوط 

الجوـــية القطرـــية، وذلك بحـــسب الاتفاق اـــلمبرم بين الخـــطوط الجوية القطرـــية والتجار

الحد الأدنى لقيمة المعاملة هو 8 ريالات قطرية. 	١٩-٥ 	

لا	 يوجـــد حـــد أقصى لكســـب نقـــاط أفيـــوس )أي لا توجد قيـــود على كســـب نقـــاط أفيوس عن  ١٩-٦ 	
معيـــنة( زمنـــية  فترة  خلال  أو  الواـــحدة  المعامـــلة 

جميع معاملات المســـتهلك مؤهلة لكســـب نقاط أفيـــوس، ماعدا عمليات الســـحوبات، التحويلات،  	١٩-٧ 	
الرســـوم، الفوائدالعمـــولات / أربـــاح  واي عمليات أخرى غير مؤهلـــة من قبل نـــادي الامتياز التابع 

القطرية الجوـــية  للخطوط 

يمكـــن للعضـــو الاحتفاظ بأكثر من نـــوع واحد مـــن بطاقات هميـــان )مثل: بطاقة مســـبقة الدفع  	١٩-٨ 	
وبطاـــقة الخـــصم( مع ـــعدة بنوك مـــشاركة

لا	 يمكـــن اســـتخدام بطاقات هميـــان إلا داخل دولـــة قطـــر، أي أن المعاملات التي تتـــم خارج دولة  ١٩-٩ 	
قطـــر لا تؤهل لكســـب نقاط أفيـــوس ما لم يتم توســـيع النطـــاق الجغرافي لاســـتخدام البطاقات 
من قبـــل دولة قطـــر أو ما لم يتم إخطـــار العميل مـــن قبل نادي الامتيـــاز التابع للخطـــوط الجوية 

ـــبخلاف ذلك المـــشاركة  البنوك  أو  القطرية 

بالنســـبة للمصارف التي تتم على البطاقـــات الإضافية أو الرئيســـية من قبل أحد أفـــراد العائلة، فإن  		
نقـــاط أفيوس ســـتُُضاف لحســـاب العضو الرئـــيسي وفقـــاًً لقواعد برنامـــج عضوية أفـــراد العائلة 

الـــخاص بـــنادي الامتياز

خدمة الأعضاء 	-٢٠

ســـيكون العملاء مؤهلين لكســـب نقـــاط أفيـــوس مقابل جميـــع نفقاتهم على بطاقـــات هميان  	٢٠-١ 	
مســـبقة الدفـــع وبطاقـــات الخصم فـــي خلال 5 أيـــام عمل مـــن تاريخ الإنفـــاق، وتخضـــع لتأكيد 

وقواـــعد البرناـــمج المعـــمول بها

ســـيتم إيداع نقـــاط أفيـــوس الإضافية للعـــملاء عند الإنفـــاق لدى التجـــار المؤهلين فـــي برنامج  	٢٠-٢ 	
عـــروض البطاقـــات المضافة فـــي خلال فترة تتراوح ما بين يوم واحد إلى 180 يومًًا، حســـب سياســـة 

ـــبكل تاجر. الإرـــجاع الخاصة 

إذا لم تظهـــر نقاط أفيوس في حســـاب العميل في نادي الامتيـــاز التابع للخطـــوط الجوية القطرية،  	٢٠-٣ 	
فيـــجب على العمـــيل أن يراجع البنك المـــشارك المـــصدر لبطاقة الخـــصم/ البطاقة المـــسبقة الدفع

فـــي حال لـــم تنعكس نقاط أفيوس المكتســـبة مـــن خلال "العـــروض المرتبطة بإضافـــة البطاقة"  	٢٠-٤ 	
في حســـاب نادي الامتياز التابـــع للخطوط الجوية القطريـــة، يمكن للعميل المطالبـــة بنقاط أفيوس 
المفقودة مـــن خلال زيارة صفحة المطالبة "العـــروض المرتبطة بإضافة البطاقـــة" وتقديم تفاصيل 

المعاملـــة خلال فترة لا تتجـــاوز 180 يومًًا من تارـــيخ المعاملة

يتعهـــد حامـــل البطاقة بأنه لن يســـتخدم البطاقة ســـواء بطريق مبـــاشر أو غير مباشر في أي أنشـــطة غير  	-٢١
قانونية و/أو غـــسيل الأـــموال أو  تمويل الإرهاب

يخضـــع هذا العقـــد لقوانين دولـــة قطر فيمـــا بما لا يتعـــارض مع أحـــكام ومبادئ الشريعـــة الإسلامية  	-٢٢
بالشـــكل الذي تقرره هيئة الرقابـــة الشرعية للـــمصرف، والتي يصبح قراراها هو الســـائد. وتختص المحاكم 

القطرـــية بالنظر في أي ـــنزاع أو اختلاف ينـــشأ بين الأطراف تحت ـــهذا العقد.

تـــم تحريـــر هذا العقد من نســـختين باللغـــة العربيـــة والانجليزية، و في حالـــة وجود تعارض بين النســـختين  	-٢٣
تـــكون النـــسخة العربية هي النـــسخة المعتمدة


